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Verslag 

De bijeenkomst wordt geopend door de voorzitter Marieke Alberts, implementatiemanager officiële 

publicaties van KOOP. Zij presenteert als eerst de agenda.  

Marieke geeft een statusupdate over de verplichting digitale terinzagelegging. In deze update vertelt 

Marieke dat er in het afgelopen kwartaal, en tijdens de vorige leveranciersbijeenkomst, is 

gemonitord of alle partijen er klaar voor zijn. Hier is uit gebleken dat nog niet alle partijen er klaar 

voor zijn om de verplichting vanaf 1 januari 2023 in te laten gaan. Dit signaal is, tijdens een overleg 

met de koepelorganisaties (VNG, IPO en Unie van Waterschappen), teruggekoppeld. De 

staatssecretaris dient hierover nog een besluit ter goedkeuring te geven. Dit besluit zal zo snel 

mogelijk worden genomen. Hierdoor kan Marieke nog geen uitspraak doen of de verplichting van de 

digitale terinzagelegging al dan niet per 1 januari 2023 in gaat. Zodra dit bekend is zal dit spoedig en 

breed gecommuniceerd worden. 

 

Gestelde vraag van een leverancier: “Stel dat de verplichting niet in gaat op 1 januari, is het dan wel 

bekend wanneer dit wel in zou gaan? Wordt dit dan bijvoorbeeld 1 juli?” Marieke geeft aan dat als de 

verplichting wordt uitgesteld, het ook meteen duidelijk wordt wanneer het dan wel in zou gaan, en 

dat zal dan gecommuniceerd zal worden. 

Gestelde vervolgvraag van dezelfde leverancier: “Er zijn al veel leveranciers die al veel inspanning 

hebben geleverd om het allemaal op tijd klaar te hebben. Wij merken bij onze klanten dat er wat 

terughoudendheid om de mogelijkheden die wij hebben gemaakt om ook daadwerkelijk te gaan 

gebruiken. Ik kan me voorstellen dat jullie vanuit jullie communicatie daarover als KOOP zijnde wel, 

daar waar het al kan, dit ook kenbaar willen maken bij gebruikers dat de voorzieningen al bruikbaar 

zijn. Wij hebben dit met vliegende vaart gemaakt in die verwachting dat dit per 1 januari 2023 

verplicht werd, nu is dat waarschijnlijk niet zo, dus is dat als commercieel bedrijf wel weer een 

domper.” Marieke vraagt waar de terughoudendheid van de gebruikers van het system zit, waarop 

de leverancier aangeeft: “De automatische reflex om te gaan uitstellen als begrepen wordt dat de 

verplichting waarschijnlijk nog niet in gaat op 1 januari 2023. Dat hoeft niet want de voorziening van 

de software zijn er al wel. Het zou fijn zijn als jullie iets in die richting daarover kunnen 

communiceren.” Marieke geeft aan dat, zodra het besluit is genomen, dat KOOP gebruikers wil gaan 

aanmoedigen tot gebruik van digitale terinzagelegging.  

 

Hessel Bouma neemt het woord over van Marieke. Hessel Bouma is Product Owner DRP bij KOOP. 

Hessel vertelt dat er in de tweede week van december de eerste kwartaal planning van 2023 gedaan 

wordt. Als vooraankondiging hierop zullen er twee onderwerpen worden ingepland wat relevant is 

voor softwareleveranciers. Het eerste onderwerp is de extra validatie voor gebiedsmarkering. Bij het 

aanleveren via een besluit via 3PAS moet er worden aangegeven wat de gebiedsmarkkering is. De 

verschillende gebeid markeringen hebben een aparte opbouw met vaste elementen die daar in 

horen te zitten. Bijvoorbeeld voor een adres is dat een punt in combinatie met een straatnaam en 



huisnummer en postcode. Het blijkt mogelijk dat dit gedaan kan worden zonder de juiste vaste 

elementen. Momenteel is het dus mogelijk om, bijvoorbeeld bij een adres, een lijn of een polygoon 

te selecteren, terwijl dit voor de juiste plaatsbepaling een punt hoort te zijn. Dit wordt dus niet goed 

afgevangen, waardoor het mogelijk is dat de publicatie niet juist wordt gepubliceerd. Hierdoor kan 

de attenderingssoftware van ‘Berichten over uw buurt’ vast gaan lopen door het afwijkende format. 

Dit is de reden waarom er validatie toegevoegd gaat worden aan de voorkant. Er zouden eventueel 

foutmeldingen in de software van de softwareleveranciers kunnen ontstaan als er verkeerd wordt 

aangeleverd.  

Het tweede onderwerp is een hosting migratie die ingepland gaat worden. KOOP gaat over naar het 

standaard platform. Dit is een oplossing van Logius, oftewel een overheidsbrede oplossing voor 

hosting. Deze hosting is op basis van Docker-Kubernetes waardoor KOOP op een container platform 

gaat landen. Dit is voor KOOP een grote wijziging qua hosting en techniek, omdat er momenteel nog 

niet op die wijze gewerkt wordt. De .Net framework applicatie gaat omgezet worden naar .NET Core. 

WCF, wat nu gebruikt wordt voor de 3PAS koppeling. Deze zal niet meer standaard worden 

ondersteund. Dit betekent dat alles REST zou moeten worden, wat ook voor de interne koppelingen 

ook gedaan gaat worden. Voor 3PAS wil KOOP het liefst alles zoveel mogelijk gelijk houden, alleen 

doordat WCF niet meer ondersteund gaat worden, moet er gekeken worden of dit mogelijk is. Dit zal 

in het eerste kwartaal in de onderzoeksspike onderzocht worden. Er zal een proof of concept 

gemaakt worden waaruit gaat blijken of het zonder externe wijzigingen in .NET Core gedraaid kan 

worden. Momenteel is de verwachting dat dit wel kan. Mocht dit niet het geval zijn dan zou er wel 

technische wijziging nodig gaan zijn van de softwareleveranciers, en zal KOOP met een 

implementatie roadmap komen. De deadline voor de hosting migratie is oktober 2023, dit betekent 

dus dat er ruim van tevoren al een nieuw end point moet zijn, zodat softwareleveranciers tijdig te 

kans krijgen om dat aan te sluiten.  Uiteraard zal KOOP dit tijdig communiceren.  

Gestelde vraag van een leverancier: “Willen jullie op termijn helemaal overgaan naar REST 

koppelvlak? Is hier al een plan voor?” Hessel geeft aan dat hier al een enigszins een plan voor is 

geformuleerd. Uiteindelijk is er de een ambitie om REST only te gaan. Momenteel is de insteek om te 

migreren met zo min mogelijk impact, en daarna REST service aanbieden.  

 

Hierna neemt Marieke Alberts weer het woord en vraagt of er nog wat ter tafel komt. 

Gestelde vraag van een leverancier: “Ik vind het bijzonder dat er geen uitvoeringstoets vooraf is 

geweest met deze wetgeving, en dat er in de uitvoering allemaal praktische bezwaren worden 

tegengekomen, waardoor er steeds uitstel plaatsvindt. Het voordeel is dan wel weer dat alles op tijd 

klaar is als de wet eenmaal daadwerkelijk in gaat.” Hessel geeft aan dat het aan de DROP- en aan de 

leverancierskant al klaar is, alleen aan de implementatiekant nog niet, wat jammer is. 

 

Het eerstvolgende leveranciersoverleg staat gepland voor het einde van het eerste kwartaal 2023, u 

zult hierover een uitnodiging ontvangen te zijner tijd. 


